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datum: 23 januari 2019

aan PHILIPPE MUYTERS
VLAAMS MINISTER VAN WERK, ECONOMIE, INNOVATIE EN SPORT

Jongeren- en kindeffectrapport (JoKER)  -  Stand van zaken

Om het beleid van de Vlaamse Regering meer jeugd- en kindvriendelijk te maken, werd 
op 1 januari 2009 het Jongeren- en kindeffectrapport (JoKER) ingevoerd. Dit rapport peilt 
naar de effecten van nieuwe regelgeving op kinderen en jongeren. Dit houdt in dat elk 
ontwerp van decreet bij indiening in het Vlaams Parlement vergezeld dient te zijn van 
een JoKER voor zover de voorgenomen beslissing het belang van jongeren onder de 25 
jaar rechtstreeks raakt.

Ik stelde reeds eerder enkele schriftelijke vragen over JoKER, met als meest recente 
schriftelijke vraag nr. 10 van 11 oktober 2018.

1. Bij hoeveel ontwerpen van decreet heeft de minister, sinds het begin van de 
legislatuur, een JoKER mee ingediend? 

Graag een verdeling per jaar.

2. Bij hoeveel ontwerpen van decreet kreeg de Vlaamse Regering, sinds april 2018, de 
opmerking van de Raad van State dat er geen correct gebruik werd gemaakt van de 
JoKER’s?

3. Heeft de Vlaamse Regering reeds een beslissing genomen met betrekking tot de 
vraag hoe de uitvoeringsbesluiten op JoKER, rekening houdend met de hervorming 
van de reguleringsimpactanalyse (RIA), best aangepast worden?

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Geert Bourgeois (154), Hilde Crevits (157), 
Sven Gatz (80), Liesbeth Homans (202), Ben Weyts (475), Jo Vandeurzen (191), Philippe 
Muyters (229), Joke Schauvliege (216) en Lydia Peeters (82).



PHILIPPE MUYTERS 
VLAAMS MINISTER VAN WERK, ECONOMIE, INNOVATIE EN SPORT

ANTWOORD
op vraag nr. 229 van 23 januari 2019
van MIRANDA VAN EETVELDE

Het gecoördineerd antwoord op deze vraag wordt verstrekt door mijn collega, de heer Sven 
Gatz, Viceminister-president van de Vlaamse Regering, Vlaams minister van Cultuur, 
Media, Jeugd en Brussel.


